
Jaarvergadering 2023 (verslag)   
 
Woensdag 19 april 2023  
Aanvang 19.30 uur  
Nieuwe Nes, Schoenmakerspad 1  
 
Agenda  
 
1. Opening door de voorzitter Adrie Pater 
- Aan de agenda wordt als nieuw punt 10a ‘ereleden’ toegevoegd. 
 
2. Mededelingen van ingezonden stukken  
- 
 
3. Verslag van de jaarvergadering 2022  
- De notulen worden vastgesteld. 
 
4. Jaarverslag van de secretaris  
- Eric Snaas: Wie was de eigenaar van ‘Het geheugen van Schagen’? 
Vz. Meesterlijk Schagen was eigenaar en wilde met de website stoppen. 
 
5. Aanpassen statuten  
- In het kader van de ANBI-status dienen de statuten te worden aangepast. In de statuten 
moet staan wat er met het vermogen van de Historische Vereniging Schagen gebeurt als de 
vereniging ophoudt te bestaan.  
Voor de wijziging van de statuten is het noodzakelijk dat 2/3 van het aantal leden aanwezig 
is. Is dit niet het geval, zoals vanavond, dan dient binnen 14 dagen een nieuwe 2e 
ledenvergadering uitgeschreven te worden. Tijdens deze nieuwe vergadering kan de wijziging 
van de statuten met meerderheid van stemmen worden aangenomen. 
De nieuwe vergadering zal plaats vinden op woensdagavond 3 mei om 20.00 uur in de 
Nieuwe Nes. Er zal een mail naar alle leden verstuurd worden. Het is tevens het enige 
agendapunt van deze vergadering. 
 
6. Financieel verslag 2022 en begroting 2023  
- Ton:  
*We hebben een goed jaar gehad. Het jaar is afgesloten met een klein overschot. 
*Er hebben veel stadswandelingen plaatsgevonden. 
*Ook de HV Schagen heeft last van de stijgende kosten. Zo zijn bijvoorbeeld de papierkosten 
en de kosten van de huisvesting gestegen. 
*Dit jaar wordt er een nieuw boek uitgebracht. Fred Timmer heeft een boek over de 
bierstekers in Schagen geschreven. 
*We hebben een klein batig saldo op de begroting als de contributie van elk lid naar 25 euro 
verhoogd wordt. 
Opmerking/vraag:  
-Een contributie van 25 euro is niet hoog in vergelijking met andere verenigingen.  
-Blijft het donateurschap 5 euro? Ton: Wij hebben weinig donateurs, maar we nemen het 
mee voor volgend jaar. 



* Het bedrag ‘nog te ontvangen’ is een grote post. Deze is echter inmiddels rechtgetrokken. 
Dit betrof o.a. de kosten voor advertenties. 
* De notariskosten staan er nog niet op. Vz: is nog niet akkoord. Wordt meegenomen 
 
7. Contributieverhoging  
Het voorstel is om de contributie naar 25 euro per lid te verhogen.  
De aanwezigen gaan unaniem akkoord. 
 
8. Verslag kascontrolecommissie  
De kascommissieleden Fred Gorter en Jan Muntjewerf hebben de boeken bekeken en 
hebben deze in orde bevonden. De kascommissie stelt voor om de penningmeester decharge 
te verlenen voor het gevoerde beleid, waar de vergadering mee instemt. 
 
9. Benoeming kascontrolecommissie  
De nieuwe kascommissie leden zijn Jan Muntjewerf en Rienk Mud. 
 
10. Bestuursverkiezing  
a) Ereleden 
Ruud van de Pol heeft tijdens de jaarvergadering van 2022 besloten om te stoppen als 
bestuurslid. Ruud was bestuurslid sinds 1986. De voorzitter bedankt hem voor zijn inzet en 
stelt aan de vergadering voor om hem, samen met Karel Numan, die ca. 20 jaar geleden 
bestuurslid werd, als ereleden te benoemen. De vergadering gaat unaniem akkoord. 
b) Bestuursverkiezing:  
Voorzitter: Adrie Pater      aftredend en herkiesbaar  
Secretaris: Theo Kooijman      aftredend en herkiesbaar  
Penningmeester: Ton Smakman     aftredend en herkiesbaar  
Ledenadministratie: Antje de Boer     aftredend en herkiesbaar  
Bestuurslid: Fred Timmer      aftredend en herkiesbaar  
Bestuurslid: Niek-Jan Grooff      aftredend en herkiesbaar 
 
Het voorstel voor de nieuwe bestuursverkiezing wordt unaniem aangenomen. 
 
11. Rondvraag  
- Jan Spruijt: Een compliment voor het blad van de Historische Vereniging: de Kakelepost! 
- Eric Snaas: Staat het benoemen tot erelid in de statuten? Vz.: Ja 
 
12. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering. 
 
Na een korte pauze geeft R.J. Bredewold een lezing over ‘Kunst door de jaren heen’  
 
 


